

模拟试题:商务英语考试练习题10答案 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/497/2021_2022__E6_A8_A1_E6_8B_9F_E8_AF_95_E9_c85_497445.htm Key to Exercises of Unit

11 I. Multiple Choices : 1 - 4 adbc 5 - 8 cbac II. Identify and correct the error in each sentence : 1. at for 2. covering covered 3. by against 4. in for 5. borne bear 6. on to 7. cover

coverage 8. held hold III. Fill in the blanks with the proper words : 1. to 2. quote 3. for 4. that 5. to 6. cover 7. for 8. valued 9. if 10. next IV. Put the following into Chinese : 1. for buyer ' s

account (买方负担费用/记在买方帐上) 2. insurance policy (保险单) 3. open policy (预约保险单) 4. War Risk (战争险)

5. Theft, Pilferage and Non-Delivery(TPND) (偷窃提货不者险)

6. settle claims promptly and equitably (迅速公平地解决索赔)

7. handle insurance business (处理保险业务) 8. effect immediate

insurance (立即投保) 9. hold the goods covered (承保这批货物)

10. in the presence of (当...面) V. Put the following

sentences into Chinese : 1、对于以 CIF 成交的货物，我们将根据“仓至仓”条款按发票金额 110%投保一切险。

2、如果你们希望按发票金额的 130%投保，那么 130%和 110%之间保险费差额将由你们承担。

3、在今后半年内，我们将分批装运水泥至西非港口，如蒙告知你们平安险最低费率将非常感谢。

4、附上货物详情，我们将按习惯做法投保。该货将于 7 月 1 日由“晨光”轮运往利物浦。

5、请寄所有必须文件，以证明你们为在“蓝光”轮上遭受单独海损的 5 件货物所提出的索赔要求。

6、由于你们持有保险单，因此，如果你们

能为我们向中国人民保险公司交涉此事，我们将非常感谢。

7、就外贸业务而言，保险单一般包括下列三种险别，具体地说，平安险，渍险和一切险。 8、该保险公司在迅速公正地处理索赔方面享有很高声誉。

VI. Put the following sentences into English :

1. We usually effect insurance against All Risks for the invoice value plus 10% for the goods sold on CIF basis.
2. According to our usual practice, insurance is to be effected for 110% of the invoice value.
3. If buyers require additional risks to be covered, the extra premium is for buyers ' account.
4. We may cover special risks at buyer ' s request, but buyers are to bear the premium.
5. We leave the insurance arrangements to you but wish to have the goods covered against All Risks.
6. Please inform us on what terms the insurance can be arranged.
7. Please see to it that the above-mentioned goods are insured against F.P.A for 130% of the invoice value.
8. We shall be glad if you will effect insurance against W. P. A. at the rate quoted on the goods.

100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com